

Verslag presidium 3 april 2025

Aanwezig: R. ter Hark (voorzitter), F. Evers (BBH), R. Heemskerk-Rekké (Bloeiend Hillegom),
L. Pijnacker (VVD), K. Langeveld (CDA), J. Out (D66), H. de Hoog (GroenLinks), H. Cornet (HvH), S. van der Molen (griffie), Y. Hermans (griffier, verslag)

Afwezig: R. Semrek (D66) (met kennisgeving)

1. Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. Het presidium stelt de agenda conform voorstel vast.

2. Vaststellen verslag 6 maart 2025

Met een paar tekstuele wijzigingen wordt het verslag vastgesteld.

Naar aanleiding van:

- Rondvraag: De whatsappgroep 'presidium' blijft bestaan. De e-mail blijft de formele wijze van communiceren. De griffie zet de eigen korte mededelingen, zoals bijv. de melding dat stukken in het BRIS zijn gezet, in de aangemaakte SMS-groep. Het is verder aan eenieder om bepalen of Whatsapp of de SMS wordt gebruikt.

3. Mededelingen / ingekomen stukken

Er is sinds kort een nieuw rechtspositiebesluit van kracht. Eén van de belangrijkste wijzigingen is dat de commissievoorzitters een vergoeding kunnen krijgen voor het voorzitten van een raadscommissie. Samen met Lisse en Teylingen is de vraag bij P&O uitgezet wat dit betekent voor de huidige verordening rechtspositie.

4. Actualiseren actielijst

- 7 december 2023-actie 1 (voortgang griffiewerkplan – avond over weerbaarheid) staat nu op grijs maar blijft staan.
- 26 september 2024 - actie (vaststellen vergaderschema – opzet kadernotabehandeling) kan van de lijst af. Wordt vanavond besproken.
- 14 november 2024 – actie 4 (rondvraag, training AI). Wordt waarschijnlijk dit najaar.
- 6 maart – actie 2 (RAP, onevenredige verdeling onderwerpen): kan van de lijst af, wordt vanavond besproken.
- 6 maart – actie 3 (dialoogsessie): Hier wordt aan toegevoegd dat de onderwerpen aangedragen kunnen worden door zowel het college als de raad.
- 6 maart – actie 9 (rondvraag – Nagaan mogelijkheid SMS-groep): actie is uitgevoerd. Mag van de lijst af.

5. Organisatieontwikkeling en samenwerking in de regio

Geen bijzonderheden.

6. Raadsagendaplanning

Mw. De Hoog geeft een korte toelichting op de door haar aangeleverde lijst van onderwerpen die niet op de RAP staan. Een belangrijk punt dat ze hiermee duidelijk wil maken is dat het niet zo zou moeten zijn dat hier steeds door de gemeenteraad actief vragen over gesteld moeten worden. Dit zou op een andere

manier moeten gebeuren. Het presidium is van mening dat het goed zou zijn een PM-lijst aan de RAP toe te voegen. Zodat duidelijk is dat een onderwerp wel nog steeds de aandacht heeft, maar niet op korte termijn in de vorm van een voorstel aan de raad wordt voorgelegd. Het maken van een PM-lijst op de RAP zou ook een positieve bijdrage kunnen leveren aan planning van onderwerpen. Het verzoek voor een PM-lijst wordt opgepakt in de driehoek

Actie griffier: agenderen PM-lijst RAP voor de driehoek.

Verder wordt aandacht gevraagd voor het besluit over de werkafspraken. De drie onderwerpen uit het besluit zouden uiterlijk in 2024 aan de orde komen. Alleen aan het onderwerp 'Wonen nu en in de toekomst' heeft het college volledig uitvoering gegeven. Over het onderwerp 'Groenbeleidsplan' is alleen een watertorensessie gehouden. Daarna is er niets zichtbaars meer gebeurd. De griffier doet de suggestie dat het college de raad informeert over de uitvoering van het raadsbesluit over de werkafspraken.

Actie griffier /voorzitter: agenderen voor de driehoek.

Na bespreking van de RAP komen de volgende onderwerpen eventueel in aanmerking om naar achteren te schuiven:

- Technische actualisatie omgevingsvisie
- Woonvisie en huisvestingsverordening

Wat betreft het aanwijzen van het gemeentelijk monument aan de Wilhelminalaan, is het niet duidelijk of hier nog een termijn aan vast zit. De planning van het Programma Landelijk Gebied en Duurzame Greenport DBS is aangepast. Hierdoor zal het voorstel over dit onderwerp pas in september naar de raad komen. Een voorstel over het Beltpark voor de raadsvergadering van mei wordt geagendeerd.

Op voorstel van de voorzitter besluit het presidium een extra avond te in te plannen voor de behandeling van de ontwerp-begrotingen van de GR-en. Dit wordt woensdag 11 juni.

Het verzoek aan de driehoek is wel om de GR-en te clusteren naar onderwerp.

Actie griffier: De raad informeren over deze extra datum.

ONDERWERPEN

7. Dialoogsessie

- *Evaluatie dialoogsessie volkshuisvesting;*

De dialoogsessie is als nuttig ervaren. De informatie kan worden gedeeld. Verder ligt de vraag voor of de raadszaal de meest geschikte ruimte is, in relatie tot de hoeveelheid mensen die aan tafel kunnen zitten en de wens om een andere setting te creëren voor de dialoogsessie.

- *Bespreeknotitie dialoogsessie financiële ombuigingen.*

De opzet van de dialoogsessie over de financiële ombuigingen is akkoord.

Daarnaast wordt afgesproken dat:

- Er 2 mensen per fractie aan de kring kunnen zitten. De overige leden kunnen op de publieke tribune plaats nemen. Als zij iets willen zeggen, kunnen zij inspreken via het spreekgestoelte.
- De sessie wordt uitgezonden. Deze beelden worden na afloop in het BRIS gezet.
- De dialoogsessie vindt plaats op donderdag 8 mei in plaats van woensdag 7 mei.
- De dialoogsessie wordt aangekondigd in de gemeenteberichten en het RIS.

8. Bespreeknotitie opzet kadernotabehandeling 2025

Het presidium is akkoord met de opzet van de kadernotabehandeling. Er wordt gekozen voor de variant waarbij inwoners gelegenheid hebben om in te spreken. Het inspreken mag alleen gaan over de kadernota.

9. Bespreeknotitie evaluatie kindergemeenteraad

Het presidium is akkoord met de opzet voor de evaluatie van de kindergemeenteraad.

AFSLUITING

10. Rondvraag

- *Vacature werkgeverscommissie / auditcommissie (griffier)*
Mw. Scholtens heeft zich kandidaat gesteld voor de vacature van voorzitter werkgeverscommissie. Wat betreft de auditcommissie zijn er 2 vacatures. De griffie heeft nog geen aanmeldingen ontvangen voor deze vacatures. De vacature voorzitter van de auditcommissie moet worden vervuld door een raadslid. De andere vacature mag ook vervuld worden door een burgerlid. Afgesproken wordt dat de fractievoorzitters dit mee terugnemen naar de eigen fractie.
Actie: fractievoorzitters
- *Afgevaardigden AB Holland Rijnland (dhr. Langeveld)*
In het presidium is besproken om de raad voor te stellen dhr. Ter Hark te benoemen als AB-lid vanuit het college en de heren Out en Roelofs als plaatsvervangende AB-leden.
Actie: griffie
- *Verzoek om overleg tussen raad / college over de ontwikkelingen HD-plein (mw. Heemskerk-Rekké)*
Het presidium kan zich vinden in het voorstel van mw. Heemskerk-Rekké om een dialoogsessie te houden over het HD-plein. De driehoek zal hiervoor een opzet maken.
Actie: driehoek
- *Dodenherdenking 4 mei (griffier)*
De fractievoorzitters van het CDA en VVD zullen de kranslegging doen. Verder vraagt het presidium aandacht voor de plekken van de fracties tijdens de dodenherdenking. De voorzitter zal dit doorgeven aan het Oranjecomité dat de dodenherdenking organiseert.
Actie: voorzitter
- *Afscheid wethouder en benoeming nieuwe wethouder (dhr. Evers)*
Er wordt teruggeblikt op het afscheid van voormalige wethouder de Jong en de installatie van wethouder Roelofs. Geconstateerd wordt dat om zo'n tussentijdse wisseling zo goed mogelijk te laten verlopen, het goed is om bij een eventuele volgende tussentijdse wisseling van wethouders te werken met een draaiboek. Daarin dient in elk geval aandacht te zijn voor de agenda, de sprekers, het uitreiken van cadeaus, zitplaatsen in de zaal voor familie en vrienden en de communicatie naar de raad.
Actie: griffier
- *Werkwijze stemming voorstellen (mw. Heemskerk-Rekké)*
Het is vanuit de gemeentewet verplicht dat ieder raadslid individueel zijn/haar stem(gedrag) kenbaar maakt. Wanneer, zoals in Hillegom, het stemmen niet digitaal gebeurt, gebeurt het bij handopsteken. Het is niet mogelijk dit per handopsteking door alleen de fractievoorzitter namens de fractie te doen.
- *Uitnodiging Huis van de Sport (mw. Heemskerk-Rekké)*
De uitnodigingen worden standaard op het BRIS geplaatst en niet in het RIS. De reden hiervoor is dat door publicatie in het RIS ervoor zou kunnen zorgen dat ook niet genodigden aanschuiven.
- *Training politiek actief (griffier)*

Het presidium ziet graag dat een nieuwe training politiek actief wordt georganiseerd. Het is belangrijk om in de communicatie de koppeling te leggen met de verkiezingen in 2026. De wens is om de training na het zomerreces te organiseren.
Actie: griffier

11. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur

Aldus vastgesteld in de vergadering van het presidium d.d. 5 juni 2025,

De griffier,

De voorzitter,